
LA QUINTA COLUMNA : PREVENTIVNÍ
LÉČBA A DETOXIKACE AGRESIVNÍHO OXID
GRAFENU Z COVID INJEKCÍ
- CZ24 News | 8. května 2022

La Quinta Columna zveřejnila informace týkající se antioxidantů, které lze použít jako preventivní
léčbu k detoxikaci oxidu grafenu, který mohou mít v těle očkovaní i neočkovaní lidé.

Orwell City si dal čas na překlad do angličtiny, protože má cenné informace, které jak následovníci
La Quinta Columna, tak čtenáři Orwell City zoufale hledají. 

Nikdo nechce mít v těle tak agresivní jed jako oxid grafenu.

TIP: Detoxikační přípravky pro oběti poškozené očkováním

Nezapomeňte se podívat na preventivní léčbu antioxidační rotací, kterou navrhl Dr. José Luis
Sevillano .

„Dobrý večer všem.“ Rozhodl jsem se natočit toto video, protože se mě lidé ptali na antioxidanty. A i
když je pozdě, myslím, že je důležité to zaznamenat. Je to video, které musíte vidět, zejména pro
následovníky La Quinta Columna, kteří si uvědomují význam oxidu grafenu ze znepokojivého
hlediska, protože způsobuje módní obrázky nemocí.Díky vědeckým článkům, které jsme viděli, víme,
že každý antioxidant, zvláště hlavní antioxidant glutathion, degraduje oxid grafenu. Glutathion
může snížit svou toxicitu dokonce na nulu . A to jsme předvedli. Empiricky jsme to prokázali na
lidech, kteří projevili svůj vlastní nebo získaný magnetismus po „invazi“ oxidu grafenu naočkovanou
cestou, vakcínou nebo jinými cestami podání. Takže, jak víte, v rámci antioxidantů, které degradují
oxid grafenu a umožňují obnovu rovnováhy ve prospěch našich zásob glutathionu a antioxidantů
obecně, pokud jde o oxidační stres způsobený toxickým oxidem grafenu, logicky máme
glutathion. Ukážu vám, co mám doma a které jsou podle mého názoru skvělé, protože existují důkazy
založené na vědeckých článcích, které jsme viděli. Jedná se o doplňky stravy bez jakýchkoli
zdravotních kontraindikací, pokud užíváte dávky uvedené na příbalovém letáku. A nemají ani
recept. Oni žádné nemají. Je však vhodné, abyste konkrétní stavy každého člověka, vnitřní
proměnné jednotlivce, konzultovali se svým lékařem – lékárníkem . Dobře? Za prvé, bez
ohledu na značku, 750 mg NAC je dobrých. Jeho nejběžnější formát je 600 mg. N-acetylcystein
způsobuje, že tělo endogenně vylučuje glutathion .
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Pro mě je to nejúčinnější antioxidant . Užívejte jednu kapsli ráno jako preventivní léčbu. Lidé,
kteří procházejí závažnějším klinickým stavem, budou muset nejprve konzultovat dávkování. Užívejte
však jednu kapsli ráno. Tak by se to mělo brát. Téměř vše, co zde uvidíme, je pořízeno
ráno. Důvodem je, že po vyprázdnění žaludku nebo nalačno se vše, co se jako první dostane
do těla, vstřebává mnohem lépe. Toto je pravidlem ve všech typech suplementačních
řad. N-acetylcystein je nutností . Nechám to tady, aby mě to nepletlo.

 

 

V případě, že nechcete konzumovat N-acetylcystein, máte k přímé konzumaci také glutathion
. Preferuji NAC, protože přiměje tělo endogenně vylučovat glutathion, stejně jako když intenzivně
sportujete. Když cvičíte, budete glutathion vylučovat endogenně, a je to mnohem
bezpečnější, protože mluvíme o tom, že tělo využije 100 % glutathionu . Jedná se o glutathion,
který se také prodává přímo pro orální spotřebu. Jedna tableta nebo kapsle ráno.
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Nicméně podle toho, co jsem o tom četl, tělo to tak dobře nevstřebá. Pouze 25% – 30% z toho je
asimilováno, v závislosti na jedinci a jeho žaludečních podmínkách. Dávkování proto musí být vyšší,
aby se dosáhlo stejných účinků jako u N-acetylcysteinu .Je však dobré ji mít
také. Proč? Protože N-acetylcystein konzumujeme týden, můžeme jej křížově doplňovat a
pokračovat v jeho nahrazování glutathionem . Dobře? Nicméně, jak jsem řekl, N-acetylcystein je
nejlepší, protože tělo ho bude endogenně vylučovat. Endogenně bude udržovat optimální hladiny
glutathionu.Zde je další antioxidant, který musíte mít. Řekl jsem vám, že hlavní je N-acetylcystein,
ale také zinek . Dobře? Konkrétně se jedná o 25 mg. Najdete ho také v 30 mg, 45 mg a dokonce 50
mg tabletách. Nebo jednoduše užijete 2 tablety po 25 mg. Jedná se o stopový prvek zavedený a
doplněný zejména pro sportovce, kteří užívají jednu tabletu zinku denně. Ráno pak N-acetylcystein a
zinek. Tyto dva antioxidanty jsou nezbytné pro degradaci oxidu grafenu.
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S těmito dvěma antioxidanty jsem osobně a zvláště pomohl lidem postiženým magnetismem
po očkování . Lidé se dvěma dávkami Pfizeru a po dvou týdnech už to nevyjadřují. Dobře? Protože
se jedná o antioxidanty, pomůže jim jakýkoli druh antioxidantu. Řekněme, že glutathion je hlavní
antioxidant. Je nejlepší z hlediska své antioxidační a degradační schopnosti. Existují však i další
velmi silné antioxidanty.Druhý na seznamu je o něco dražší. Je to astaxanthin 5 mg . To je
komerční dávkování. Je to trochu dražší než ostatní antioxidanty, protože si myslím, že to stojí 24
nebo 25 eur a je to ve 30 kapslích. Mnoho lidí, kteří jej užívají, si všimne, že také zlepšuje
jejich zrak. 
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Astaxanthin lze užívat společně s dalšími dvěma již zmíněnými antioxidanty, těmi, o
kterých jsem vám řekl, že jsou nezbytné nebo nepostradatelné. Astaxanthin tedy můžete
užívat také spolu s nimi. Dobře? Astaxanthin je to, co dává oranžovou barvu korýšům a
měkkýšům. Potraviny, které jsme po očkování neměli konzumovat. Víte, proč. Znáš
důvod. Astaxanthin se také obvykle získává z řas.Dalším celkem důležitým antioxidantem
je Quercetin . Nezapomeňte, že jsme o tom četli studii a můžete ji najít na webových stránkách La
Quinta Columna. Bez ohledu na značku vybírejte ty, které tento antioxidant nabízejí ve vysokých
dávkách. V programech La Quinta Columna jsme viděli studie, které odkazovaly na případy
COVID-19 léčené quercetinem, a s velmi dobrými výsledky . Je to také velmi dobrý
antioxidant. Víte, proč. To, co dělá, je zvýšení hladin glutathionu a antioxidantů obecně, které se
vypořádají s recitačním stresem způsobeným toxickým oxidem grafenu.

Ačkoli ve španělském rádiu a televizi říkají, že tomu tak není, oxid grafenu byl zaveden do lahviček a
jiných způsobů podání, jako jsou masky – které byly staženy, ale stále jsou na trhu – testy PCR,
obklady, inhalace atd. Protože tohle všechno je součástí agendy vyhlazování a smrti . Takže
kvercetin je také velmi důležitý. Jak říkám, mluvím o těch, které mám osobně.Dalším univerzálním
antioxidantem, který není tak silný jako astaxanthin nebo quercetin, ale který také velmi pomáhá,
je vitamín D ve formě vitamínu D3. Stejně jako ostatní antioxidanty si můžete vzít jednu
pilulku ráno . Nebo chcete-li: dejte si ráno půl hodiny slunce, což je docela zdravé.
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V severských zemích, kde není téměř žádné sluneční svit, 80 % populace doplňuje vitamín D3. Jedna
pilulka denně. Je třeba dodržovat pokyny pro dávkování a dávkování. Vše se bere ráno.Tento
antioxidant, který vám nyní ukazuji, je největším ochráncem jater a žaludku. Je to ostropestřec
mariánský, který je navíc velmi antioxidační. Jak můžete vidět, většina těchto doplňků se získává z
rostlin.

Některé jsou syntetické chemikálie, ale nikoli chemikálie z farmakologického nebo lékařského
hlediska. Ostropestřec mariánský je velmi antioxidační doplněk. Můžete si to také vzít. Je to
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také chránič žaludku pro všechny ostatní, i když jsou pěkně zabalené v kapslích .A nakonec
tu máme doplněk s radioprotektivním účinkem. Víte, proč. melatonin. Vidět? Čistý
melatonin. Tento formát je 1 mg. Existují formáty až do 1,9 miligramu. To znamená, že
můžete snadno zkontrolovat dávkování, které můžete užívat, pomocí googlu. Melatonin se
bere v noci, ano?

Navíc pomůže sladit spánkové cykly, protože právě elektromagnetická pole inhibují
melatonin. Zabraňují tělu přirozeně vylučovat melatonin. To je důvod, proč způsobují změnu
spánkových cyklů. Protože melatonin je hormon, který souvisí s regulací těchto cyklů. Takže je to
foceno v noci.Tím vším zajistíte, že budete mít velmi vysokou hladinu antioxidantů. Za normálních
podmínek jsou obvykle vysoké, ale závisí na proměnných, jako je věk, cvičení, obezita, mládí… Mladí
lidé mají velmi vysoké hladiny glutathionu. Pokud však mají v těle toxickou látku, pociťují
výraznou únavu. Je to únava, kterou lidé, kteří byli očkováni, mají tendenci pociťovat .To se
děje proto, že již existuje vnitřní boj mezi oxidačním stresem způsobeným toxinem a tělesnými
zásobami glutathionu a antioxidantů. Pokud se tedy rovnováha zvýší ve prospěch vojáků, kteří
působí proti toxické látce, pak se rovnováha obnoví . Během několika dní se vrátí do normálu,
jak jsme viděli u rodinných příslušníků, kteří fotili. A také ztratili svůj magnetismus, což je
nejdůležitější.No, myslím, že to je vše.Chtěl jsem říci, že oxid grafenu právě teď škodí, ale to, co dělá
teď, není tak velké ve srovnání se škodami, které způsobí tělu za pár dní , když byla aktivována
technologie 5G . Tyto frekvence šířky pásma umožní, aby se toxicita oxidu grafenu velmi výrazně
zvýšila, pokud jde o hladiny antioxidantů v těle. Takže rychle prolomí tuto nerovnováhu a spustí
zánětlivý syndrom, kolaps imunitního systému, změněný oxidační stres velmi rychle — během
několika hodin — cytokinovou bouři, bilaterální zápal plic a vše, co znáte jako těžký COVID-19. Nebo
neurologický COVID-19, pokud už máte v hlavě grafen . To je po očkování normální věc,
protože magnetismus se přesouvá z paže do hlavy.Tak to je vše. Doufám, že vám to nějakým
způsobem pomohlo. Toto video budu přímo sdílet a také ho nahrát na kanál Odysee . Zanechte v
komentářích jakékoli dotazy, které máte, a já se je pokusím vyřešit podle svých nejlepších schopností
a znalostí. No, to je vše. Děkuji všem za zhlédnutí tohoto videa a buďte silní!“—Ricardo Delgado,
biostatistik a ředitel La Quinta Columna.

https://href.li/?https://1.bp.blogspot.com/-lOxrJ4qK2X4/YPeYHWs6KFI/AAAAAAAAAXk/qWSHRxeuqqYy7f-DJ9pmKN6CAPK0B54QwCLcBGAsYHQ/s700/Melatonin.png
https://href.li/?https://www.orwell.city/2021/07/graphene-and-frequencies.html
https://href.li/?https://www.orwell.city/2021/07/graphene-and-frequencies.html
https://href.li/?https://www.orwell.city/2021/07/5G-and-COVID-waves.html
https://href.li/?https://www.orwell.city/2021/07/5G-and-COVID-waves.html
https://href.li/?https://www.orwell.city/2021/07/neuromodulation-and-brain-dysfunction-tsunami.html
https://href.li/?https://www.orwell.city/2021/07/neuromodulation-and-brain-dysfunction-tsunami.html
https://href.li/?https://t.me/laquintacolumna/8144
https://href.li/?https://odysee.com/@laquintacolumna:8/DIRECTONOCTURNODELAQUINTACOLUMNA-PROGRAMA85-:d?r=8qjPwG8VB8Z9EGGQPLU4DVo5hYpAPjde


Chcete se dostat do kontaktu s La Quinta Columna? Poté  se můžete obrátit na jejich  oficiální
web  a sledovat je na jejich oficiálních kanálech
na  Telegramu ,  Instagramu ,  Youtube  a  Twitchi . Pokud chcete kontaktovat přímo, pošlete jim
zprávu na:  tutoronline@hotmail.es . Jazykové bariéry se nebojte, rozumí anglicky a francouzsky .

Pamatujte, že Orwell City není přidružen k La Quinta Columna. Toto je webová stránka
věnovaná shromažďování důležitých informací, které tento tým výzkumníků dodává (a také od mnoha
dalších ze španělsky mluvícího světa, kteří odvádějí skvělou práci při demaskování plandemie).
Orwell City shrnuje, přepisuje, překládá, upravuje a titulkuje videa, aby se každý mohl
dozvědět o šokujícím objevu, který učinil o skutečném obsahu očkovacích lahviček. 

 

Sledujte nás na Telegramu: t.me/cz24news

 

ZDROJ: www.laquintacolumna.net / orwell.city/2021/07/preventive-treatment-with-antioxidants.html

Překlad: deponativ.info
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